
                                                                 MILETÍN  
  nám. Karla Jaromíra Erbena č.p 99

  507 71, e-mail:nosek@miletin.cz 

č.j.  638/2012                                       Zpracoval : Nosek M.           Dne:3.září 2012

Věc :Pracovní schůzka zastupitelstva ze dne 29.8.2012

Místo konání : Kancelář městský úřad Miletín 
Začátek jednání : 18.00
Přítomni : Nosek M, Hlavatý T.,Filounek Z., Machačka O., Hak B., Kožíšek T.,
Paulus Z., Hlaváček M., Hak V., Jirsáková A.,Rais R.

1.)Příspěvek na Lázeňský mikroregion jehož je členem i město Miletín ve
výši 7 096,- Kč – všichni pro.

2.)Starosta informoval, že v průběhu letních prázdnin se podařilo provést
novou elektroinstalaci  v  budově  Mateřské školky Korálka v  celkovém
nákladu 87 214,- Kč. Akci provedla firma Elmont Hořice. Zároveň byla
provedena výmalba.

3.)Mladý hasič  Miletín požádal o vstřícnost k dotaci,  kterou obdrželo od
Královehradeckého kraje. Výše vstřícnosti od města Miletín je ve výši 15
000,- Kč. Zastupitelstvo souhlasí.

4.)V domě s pečovatelskou službou je uvolněný byt. Zastupitelé souhlasí s
přidělením bytu pro pana Samka z Miletína od září 2012.

5.)  Starosta informoval, že přišel rozsudek nad pachateli krádeže vloupáním
do budovy zámku v Miletíně. Město Miletín zde mělo také své předměty,
které byly zapůjčeny MČAD Miletín. Škoda, která vznikla městu ve výši
cca 80 000,- Kč odkázal soud na pachatele s tím, že má škodu uhradit
městu. Velice těžko budeme dostávat peníze od pachatelů jednání. O to
smutnější  je  to,  že  jeden  z  pachatelů  byl  ještě  donedávna  občanem
Miletína.  Odcizené věci  se nepodařilo  nalézt.  Musíme věřit,  že  se tak
stane v budoucnosti.

6.)Starosta informoval, že letošní rok byla průvodcovská činnost v zámku,
rodném domku K.J.Erbena a v Klášterních sklepích zabezpečena dvěma
studentkami  z  Miletína  a  to  slečnou  Janou  Machkovou  a  Eliškou
Fléglovou.  Těmto dívkám je  nutné poděkovat  za  kvalitně  provedenou
práci  ke  spokojenosti  návštěvníků  zařízení.  Průvodcovství  se  ujaly  na
vysoce  profesionální  úrovni  z  velkým  nasazením.  Zcela  určitě  tak



přispěly k výborné propagaci Miletína.
7.)Bylo  provedeno oslovení  firem ke zhotovení  nového územního plánu,

který bude společný pro obce Miletín a Rohoznice.  Proběhlo společné
jednání  zástupců  obou  obcí  a  v  krátké  době  bude  vybrán  dodavatel
územního plánu.

8.)V současné době dochází k elektorfikaci ulice Palackého a Havlíčkova. V
této lokalitě  také bude vybudováno zcela nové veřejné osvětlení.  Byly
osloveny firmy – poptávkové řízení.  Firma,  která provede vybudování
veřejného  osvětlen,í  bude  vybrána  výběrovou  komisí  jmenovanou
zastupitelstvem  města  Miletín  a  poté  schválena  na  VZ.  Starosta
poznamenal,  že  všechna  poptávková  řízení  a  jejich  výsledky  jsou
zveřejňována na stránkách města Miletín a úředních deskách.

9.)Město  Miletín  bylo  úspěšné v  získání  dotace  od  MAS Podchlumí  na
kompletní rekonstrukci jeviště v sále Sousedského domu. Město získalo
dotaci ve výši 326 307,- Kč. DS Erbena nabídlo, že uhradí vstřícnost k
dotaci  ve  výši  39  156,-  OZ  souhlasí.  Po  rekonstrukci  jeviště  bude
provedeno kompletní vymalování jeviště.

10.) Žádost FO SK Miletín informoval, že byl úspěšný v získání dotace
v akci ,,Zelený trávník“  od ČMFS, která je určena na umělé zavlažování
hřiště  na  kopanou.  Vzhledem  k  tomu,  že  SK  nemá  prakticky  žádné
finanční prostředky, žádá z tohoto důvodu město. Budou osloveny firmy
v poptávkovém řízení. Výše vstřícnosti by však neměla přesáhnout 200
000,-  Kč.  Město Miletín  by mělo  v letošním roce obdržet ze státního
rozpočtu částku přesahující 400 000,- Kč určeno výhradně na sport. Tyto
peníze by pak mohly být využity právě  na vstřícnost.    Zastupitelstvo
souhlasí.

11.) Starosta informoval, že jsme byli úspěšní v získání dotace ve výši
103 000,-Kč od Královéhradeckého kraje na pokrytí nákladů úroků úvěru
města Miletín, který má na vybudování bytových domů Na Voštipci.

12.) Starosta informoval, že město Miletín bylo úspěšné v získání dotace
ve výši 1 650 000,- Kč na vybudování malometrážních bytů v půdních
prostorách domu č.p 100 ul.Komenského. Akce musí být ukončena do
konce roku 2012. V současné době probíhá poptávkové řízení. Do VZ by
měla  zasednout  komise,  která  vybere  dodavatele  a  následně  bude
schválen dodavatel a přijetí dotace. Všichni pro.

13.) Opakovaně  se  prodlužuje  akce  směna  pozemků  mezi  městem
Miletín a Celní školou Miletín, respektive Ministerstvem financí a to z
neuvěřitelných  administrativních  požadavků.  Město  dále  trvá  na svém
minulém rozhodnutí.

14.) Starosta informoval, že projekt na rekonstrukci sokolovny je před
dokončením. Po dokončení bude podána žádost o dotaci.

15.) Starosta informoval, že letošní sezóna v kempu a na koupališti byla



lepší než v minulém roce. Překvapením je počet kontrol různých institucí,
které se v průběhu dvou měsíců v kempu vystřídaly. Všech sedm kontrol
proběhlo v pořádku.

16.) Starosta informoval, že ani jedno z hřišť na volejbal v areálu SK je
dlouhodobě neužíváno. V současné době má město pozemky na kterých
jsou sportoviště v dlouhodobém pronájmu. U České obce sokolské leží
žádost  o bezúplatný  převod pozemků.  V  případě,  že  budeme úspěšní,
musíme se vážně  zabývat o budoucnosti hřišť na odbíjenou. Například
může být opatřeno umělým povrchem tak, aby se dalo používat přes zimu
jako kluziště. 

17.) Již je jisté, že obce dostanou přidáno od příštího roku od státu. V
případě Miletína by to mělo být něco přes 3 mil.korun.

18.) Místostarosta informoval, že obec Úhlejov se bude finančně podílet
na chodu JPO Miletín. Jedná i s ostatními obcemi.

19.) MUDr.Hlaváček žádá o prodloužení nájemní smlouvy na zdravotní
středisko. Neuvedl však na jakou dobu, proto bude vyzván k upřesnění
požadavku.

20.) Česká školní  inspekce provedla hloubkovou kontrolu v Základní
škole, Mateřské škole a ve školní jídelně s velice výborným závěrem. K
provozu a chodu všech zařízení nejsou žádně připomínky.

21.) Město Miletín vlastní společně s obcí Vilantice pozemky v jejich
katastru. Obec Vilantice žádá o to, aby společné pozemky byly rozděleny
na stejné polovičky tak, aby každá obec byla vlastníkem jedné poloviny.
Na místo pojede starosta s místostarostou a žádost prověří přímo na místě.

22.) Zpráva od pořadatelů  II.ročníku Rampa Jamu v Miletíně.  Ročník
byl velice povedený a finanční náklady nepotřebovaly vstřícnost obce ve
výši  20 000,-  Kč.  Bylo  potřeba pouze 3 000,-  Kč.  17  ooo,-  Kč  tedy
zůstává v rozpočtu města Miletín.

23.) Na  VZ bude schválen  pronájem pozemků  ZD Miletín  na stejná
období jako původně a to se stejným datem  začátku nájmu. Dojde tak k
sjednocení dat.

24.) Výběrové řízení na post matrikářky města Miletín. Došlo celkem 20
žádostí.  Výběrová  komise  ve složení  Nosek  Miroslav,Hlavatý  Tomáš,
Hlaváček  Martin,  Bedřich  Hak  a  Alena  Jirskáková  prostudují  došlé
materiály,  každý  z  členů  komise  vybere  tři  kandidátky.  Vybrané
kandidátky poté budou pozvány k ústnímu jednání. Z ústního jednání pak
bude vybrána vítězná kandidátka. Poradní hlas výběrové komise má paní
Blanka  Šimková.  Výběrové  řízení  bude  ukončeno  nejdéle  do  konce
měsíce září. Nová matrikářka by měla nastoupit v lednu 2013. V Miletíně
proskakují informace, že je již matrikářka vybrána. Je to holý nesmysl.
Dle výše uvedeného je evidentní, že k výběru teprve dojde.

25.) Stížnost na rušení nočního klidu. Na základě požadavku petice na



rušení  nočního  klidu  z  Pivovarské  zahrádky  byla  předána  OZ  k
projednání.  Zastupitelstvo  rozhodlo,  že  dojednané  podmínky  panem
starostou s provozovateli jsou plně dostačující – viz zpráva na internetu.
OZ konstatovalo,  že  je  spokojeno  s  provozem Pivovarské zahrádky a
nemá žádných výhrad.

26.) Veřejné zasedání zastupitelstva města Miletín bude ve středu dne
5.září 2012 od 18.00 hodin ve spolkovém domě v prvním patře.

27.) OZ souhlasí s nákupem kuchyňské linky s instalací vody v bytu ve
škole panem Orlem ve výši 7 102,- Kč s tím, že nebude hrazen nájem v
tomto bytě až do umoření celé částky. OZ také souhlasí s nákupem PVC
povrchu  do  bytu  manželů  Leptlových  v  domě  č.p  98  za  obdobných
podmínek. Částka bude upřesněna.
 

                                                                               Nosek Miroslav
                                                                          starosta města Miletín

                                                            


